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ZAPISNIK 
4. izredne seje Občinskega sveta z dne 30. maja 2024  

 
 
UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 
====================================================================== 
Od 29 članic in članov Občinskega sveta je na seji prisotnih 23 članic in članov. Nina 
Semprimožnik in Duško Papež sta odsotnost opravičila.  
 
Sejo sta vodila Matej Slapar, župan, in Uroš Pirc, podžupan.  
 
Poleg članic in članov Občinskega sveta so se seje udeležili še: 
- dr. Marija Tadeja Ježek, podsekretarka – vodja Oddelka za urejanje prostora, 
- Marija Kos, podsekretarka – pomočnica vodje Oddelka za področje finančnega 

poslovanja, 
- Lea Logar, strokovna sodelavka VII/2 (II), 
- Lidija Petek Malus, strokovna sodelavka VII/2 (II), 
- Katarina Vegel, višja svetovalka za področje družbenih dejavnosti, 
- Katja Kunstelj, višja svetovalka za reševanje pravnih zadev, 
- Bogdan Pogačar, višji svetovalec za izgradnjo infrastrukturnih objektov, 
- Lidija Božič, višja svetovalka za proračun in zaključni račun, 
- Kristina Zabavnik, višja svetovalka za delovanje organov občine,  
- Mojca Hribar, Atrakcija, arhitekturni biro, d.o.o., 
- Lidija Dovgan Žvegla, MILT, poslovno, nepremičninsko in drugo svetovanje, d.o.o., 
- Aleš Senožetnik, Gorenjski glas. 
 
 
DNEVNI RED 
====================================================================== 
Predlog dnevnega reda je objavljen v gradivu št. 4 (izr.).  
 
Občinski svet je sprejel naslednji dnevni red 4. izredne seje Občinskega sveta: 
 
1. Volitve in imenovanja 
2. Predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za enoto urejanja prostora KA-42 v mestu 

Kamnik v občini Kamnik (identifikacijska št. PA: 3656) 
3. Potrditev Investicijskega programa (IP) »Zunanje športne površine pri Osnovni šoli 

Frana Albrehta« 
4. Potrditev Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Nova športna 

dvorana pri Osnovni šoli Frana Albrehta« 
5. Potrditev Investicijskega programa (IP) »Nova športna dvorana pri Osnovni šoli 

Frana Albrehta« 
6. Potrditev Predinvesticijske zasnove (PIZ) »Nova športna dvorana pri Osnovni šoli 

Frana Albrehta« 
7. Predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Kamnik za leto 2024 – skrajšani 

postopek 
 
 
 



Prvotno glasovanje zaradi težav z glasovalno napravo ni bilo veljavno.  
 
Glasovanje (o ponovitvi glasovanja):  
Prisotno: 25;  
Za: 24;  proti: 0. 
 
Glasovanje (ponovno):  
Prisotno: 25;  
Za: 23;  proti: 0. 
 
 
Ad 1) VOLITVE IN IMENOVANJA 
====================================================================== 
Predlog sklepov je objavljen v gradivu št. 4 (izr.).  
 
Predlagatelj: Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Uvodno obrazložitev k posameznemu predlogu sklepa je podala Ivanka Učakar, predsednica 
Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 

I. Predlog Sklepa – mnenja k imenovanju pomočnika direktorice Centra za socialno 
delo Osrednja Slovenija – vzhod, Enota Kamnik 

 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep – predhodno mnenje k imenovanju pomočnika 
direktorice Centra za socialno delo Osrednja Slovenija – vzhod, Enota Kamnik. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 25;  proti: 0. 
 
II. Predlog Sklepa – mnenja k imenovanju direktorice Doma starejših občanov Kamnik 
 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep – mnenje k imenovanju direktorice Doma 
starejših občanov Kamnik. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 24;  proti: 0. 
 

III. Predlog Sklepa – mnenja k imenovanju ravnateljice Doma CIRIUS Kamnik 
 
Razprave ni bilo.  
 
 
 



Občinski svet je sprejel naslednji 
sklep: 

 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep – mnenje k imenovanju ravnateljice Doma 
CIRIUS Kamnik. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 25;  proti: 0. 
 
 
Ad 2) PREDLOG SKLEPA O LOKACIJSKI PREVERITVI ZA ENOTO UREJANJA 

PROSTORA KA-42 V MESTU KAMNIK V OBČINI KAMNIK (identifikacijska št. 
PA: 3656) 

====================================================================== 
Predlog sklepa je objavljen v gradivu št. 4 (izr.). 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala dr. Marija Tadeja Ježek, podsekretarka – vodja Oddelka za 
urejanje prostora. 
 
Razpravljal je Aleksander Uršič.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o lokacijski preveritvi za enoto urejanja prostora 
KA-42 v mestu Kamnik v občini Kamnik (identifikacijska št. PA: 3656). 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 25;  proti: 0. 
 
 
Ad 3) POTRDITEV INVESTICIJSKEGA PROGRAMA (IP) »ZUNANJE ŠPORTNE 

POVRŠINE PRI OSNOVNI ŠOLI FRANA ALBREHTA« 
====================================================================== 
Investicijski program je objavljen v gradivu št. 4 (izr.). 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev sta podala Bogdan Pogačar, višji svetovalec za izgradnjo 
infrastrukturnih objektov, in Lidija Dovgan Žvegla, predstavnica MILT, poslovno, 
nepremičninsko in drugo svetovanje, d.o.o. 
 
Razpravljali so: 
 
Svetnice in svetniki: Ivanka Učakar, Robert Prosen, Aleksander Uršič, Alenka Jevšnik in 
Jože Korošec.  
 
Na vprašanja iz razprave sta odgovorila poročevalca Bogdan Pogačar in Lidija Dovgan 
Žvegla. 
 
 



Občinski svet je sprejel naslednji 
sklep: 

 
Občinski svet Občine Kamnik potrdi Investicijski program (IP) »Zunanje športne površine pri 
Osnovni šoli Frana Albrehta«. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 25;  proti: 0. 
 
 
Ad 4) POTRDITEV DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA PROJEKTA 

(DIIP) »NOVA ŠPORTNA DVORANA PRI OSNOVNI ŠOLI FRANA ALBREHTA« 
====================================================================== 
Dokument identifikacije investicijskega projekta je objavljen v gradivu št. 4 (izr.). 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Lidija Dovgan Žvegla, predstavnica MILT, poslovno, 
nepremičninsko in drugo svetovanje, d.o.o. 
 
Razpravljali so: 
 
Svetnice in svetniki: Robert Prosen, Matija Sitar Močnik, Aleksander Uršič, Natalija Berlec, 
Jože Korošec, Karla Urh in Alenka Jevšnik.  
 
Na vprašanja iz razprave so odgovorili župan Matej Slapar in poročevalca Bogdan Pogačar, 
višji svetovalec za izgradnjo infrastrukturnih objektov, ter Lidija Dovgan Žvegla. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik potrdi Dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP) 
»Nova športna dvorana pri Osnovni šoli Frana Albrehta«. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 22;  proti: 0. 
 
 
Ad 5) POTRDITEV INVESTICIJSKEGA PROGRAMA (IP) »NOVA ŠPORTNA DVORANA 

PRI OSNOVNI ŠOLI FRANA ALBREHTA« 
====================================================================== 
Investicijski program je objavljen v gradivu št. 4 (izr.). 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik potrdi Investicijski program (IP) »Nova športna dvorana pri 
Osnovni šoli Frana Albrehta«. 
 



Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 21;  proti: 0. 
 
 
Ad 6) POTRDITEV PREDINVESTICIJSKE ZASNOVE (PIZ) »NOVA ŠPORTNA 

DVORANA PRI OSNOVNI ŠOLI FRANA ALBREHTA« 
====================================================================== 
Predinvesticijska zasnova je objavljena v gradivu št. 4 (izr.). 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Razpravljal je Aleksander Uršič. 
 
Na vprašanja iz razprave je odgovoril Bogdan Pogačar, višji svetovalec za izgradnjo 
infrastrukturnih objektov. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik potrdi Predinvesticijsko zasnovo (PIZ) »Nova športna dvorana 
pri Osnovni šoli Frana Albrehta«. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 21;  proti: 0. 
 
 
Ad 7) PREDLOG ODLOKA O REBALANSU PRORAČUNA OBČINE KAMNIK ZA LETO 

2024 – SKRAJŠANI POSTOPEK 
====================================================================== 
Predlog odloka je objavljen v gradivu št. 4/I (izr.). 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Marija Kos, podsekretarka – pomočnica vodje Oddelka za 
področje finančnega poslovanja. 
 
1. obravnava 
 
Razpravljali so: 
 
Svetnice in svetniki: Alenka Jevšnik in Natalija Berlec.  
 
Na vprašanja iz razprave je odgovoril župan Matej Slapar. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Odlok o rebalansu proračuna Občine Kamnik za leto 
2024 v prvi obravnavi. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 25;  
Za: 24;  proti: 0. 



2. obravnava 
 
Razpravljal je Jože Korošec.  
 
Na vprašanja iz razprave je odgovoril župan Matej Slapar. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Odlok o rebalansu proračuna Občine Kamnik za leto 
2024. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 25;  
Za: 24;  proti: 0. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 18.10.  
 
 
      Zapisnik vodila:             Predsedujoča: 

Kristina Zabavnik       Matej Slapar  Uroš Pirc
                         ŽUPAN  PODŽUPAN 


	DNEVNI RED

